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Zpráva 

O jednání Spolku FIS 56 na n+? Sněmu dne 26. května 2025 

 

Jako zatím pravidelně i letos se poslední pondělí v květnu sešlo několik 

absolventů FIS a rodinných příslušníků na shromáždění, kdysi 

pojmenovávaném hrdým názvem Sněm.  Cestou sms bylo rozesláno 49 

pozvánek, jako nedoručitelné se jich vrátilo 24. Omluvil se Sváťa Cmíral, 

omluven byl také Jaro Pavel. A tím se dostáváme ke jmennému seznamu 

přítomných (abecedně):   

Gusta Adámek, Jiří Hájek, Martin Poliak, Bohuslav Salavec a rodinní 

příslušníci,  Jan Ježek, Lenka Schandlová (Zemková) a Vitalij Švic. 

S nepatrným časovým prodlením byl Sněm neformálně zahájen přivítáním 

účastníků, vzpomínky pak byly věnovány trvale čestnému předsedovi 

Spolku Boh. Kubátovi i zesnulým spolužákům.  

Účastníci následně vzali na vědomí 

 zprávu Gusty Adámka, pověřeného opatrováním spolkových financí, 

o stavu spolkového jmění a   

 potvrdili kolegu Jana Ježka ve funkci spolkového someliéra. 

 

Výběru nápojů se ujal zmíněný Jan Ježek (s přihlédnutém k pravidlu*, že 

v pracovní době má býti konzumováno víno červené, od 16.00 od pak 

suché bílé, nejlépe moravský zelený veltlín, a to ve společnosti dobrých 

přátel). 

Výběr ostatních pokrmů usnadnily předložené jídelní a nápojové lístky; 

bylo patrno, že poznámka z pozvánky o finančním příspěvku na konzumaci 

nezůstala bez odezvy). 

Z následující rozpravy stojí za zmínku poznámka z pléna, týkající se 

významu spolků a spolkové činnosti (obecně) pro demokraticky 

orientovanou společnost: Spolek (obecně) nemůže být složen jen ze 

samých blbců; pokud by k tomu došlo, nejednalo by se již o spolek, ale o 

stádo ovládané nejvyšším.  
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Předložen byl i návrh, aby se Sněmy pořádaly alespoň 2x do roka. 

Hlasování vyznělo v neprospěch návrhu, jeden z účastníků využil právo 

veta (které mu bylo uznáno).  

Za zcela zásadní předmět jednání lze považovat návrh, aby k 70. výročí 

ukončení studia byl připraven Almanach, něco na způsob publikace k 50. 

výročí. K obsahu se narodilo několik námětů:  

 významné stavby, kde absolventi působili,  

 poznatky z praxe **,  

 úvaha na téma "Co nám škola dala, co nedala  a co mohla dát". 

Zůstává na ostatních členech Spolku, aby si další témata připravili do 

příští schůzky, která by se měla příštím rokem zabývat, a to asi během 

října 2025. 

Sněm byl zakončen úhradou nákladů na společnou konzumaci a přáním, 

aby se každý opatroval (-protože aby se bylo možno scházet, je potřeba 

alespoň tří osob), a výzvou k aktivaci co nejvíce možného počtu 

zbývajících absolventů FIS 56 a jejich rodinných příslušníků. 

V úctě a s pozdravem „Spolku FIS 56 zdar“ 

 Jiří Hájek z Lásenice.  

 


